
Revisorerna vill börja med att påpeka att de inte har någon anledning att tro att styrelsen inte har 

gjort sitt bästa för föreningen under det gånga verksamhetsåret. Med det sagt så kommer 

revisorerna yrka på att inte ge styrelsen ansvarsfrihet. 

För det gånga verksamhetsåret bad revisorerna om minst fyra veckor för att ha chansen att göra en 

korrekt revision. Trots påminnelser så fick vi enbart 1,5 vecka, vilket är för kort för att kunna 

redogöra för de pengar som föreningen budgeterat att omsätta. 

Därför kan vi inte med gott samvete säga att revisionen har genomförts med god revisorsed eller att 

den når den standard som vi anser uppdraget vara skyldig till föreningens medlemmar. 

Om mötet ändå bestämmer sig för att ge styrelsen ansvarsfrihet så vill vi redan nu lämna de 

förbättringspunkter som vi sett och kommer ta vissa formaliapunkter direkt med styrelsen. 

 LinCon är en så pass stor del av Dragons Dens ekonomi att det bör skötas separat, antingen 

med en egen revisor eller som en egen del av revisionen. 

 Protokollföra diskussioner bättre, åtminstone kring viktigare eller ekonomiska beslut. 

 Ha bättre kontinuerlig kontakt med revisorerna. 

 Explicit bjuda in revisorerna till möten, speciellt då större ekonomiska beslut förväntas tas 

under mötet. 

 

 

 

 

Anton Brunberg, Revisor  Robin Johansson, Revisor 

 

 

 

 

 


